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Antony then appreciates Ventidius’s sincerity towards him and says that, while all the others have merely been flattering him,
 Ventidius alone has spoken frankly and has spoken from a true feeling of friendship for him.
 Antony then calls upon Ventidius  to show him the way to victory because there is still time for  them to set things right. 
However, Antony says st the same time that Ventidius should not curse Cleopatra.
أنتوني قدر  صدق Ventidius  ثم ا تجة نحوة وسلم يقول: أنه في حين أن كل الآخرين كانوا مجرد إرضاء له،
  وتحدث بصراحة وحدها Ventidius وتحدث عن شعور حقيقي من الصداقة بالنسبة له.
  أنتوني  تكلم امام  Ventidius ليريه الطريق الى النصر لأنه لا يزال هناك وقت بالنسبة لهم لوضع الأمور في نصابها الصحيح.
ومع ذلك، يقول القديس أنطونيوس في الوقت ذاته أن Ventidius لا ينبغي لعنة كليوباترا

.                                                        

 
Antony’s promise to leave Cleopatra and go with Ventidius
 أنتوني وعد بمغادرة كليوباترا وتذهب مع Ventidius


 
Antony now promises to leave Cleopatra  in order to go with Ventidius, even though he loves her beyond life, 
beyond  conquests, and beyond empire, though not beyond his honour. 
أنتوني يعد الآن لمغادرة كليوباترا من أجل الذهاب مع Ventidius، على الرغم من انه يحبها وراء الحياة،
وراء الفتوحات، وما وراءها إمبراطورية، ولكن ليس وراء شرفه.



Antony says that Ventidius will once again see him fully armed to fight, and ready to command the veterans waiting for him. 
أنتوني يقول ان Ventidius مرة أخرى يراه مسلح تماما للقتال، وعلى استعداد لقيادة قدامى المحاربين في انتظاره.



He then assures Ventidius that his heart have again become  as firm and strong as they originally were. 
Once again Antony feels the desire to face his enemies in the battle. 
ويؤكد ذلك الحين Ventidius أن قلبه قد أصبح مرة أخرى ثابتة وقوية كما كانت في الأصل.
مرة أخرى أنتوني يشعر بالرغبة في مواجهة أعدائه في المعركة.



 He and Ventidius would lead their soldiers like Time and Death, and would make their enemies taste the doom which is to overtake them.
وقال انه وVentidius قيادة جنودهم مثل الوقت والموت، ويجعل عدوهم يذوق الموت الذي هو للتغلب عليهم.


· بالمناسبة :
 هو اسم شخص  -Ventidius
Samples of the Questions
ALL FOR LOVE is a  ………. play.
A- romantic
B- social
C- historical
D- tragic
The correct answer is (

كل شيء من أجل الحب هو .......... لعب.
A-رومانسي
B-الاجتماعية
C-التاريخية
D-مأساوي
الجواب الصحيح هو (

A stranger is seen arriving in Alexandria. Alexas recognizes this stranger as …….. ,
A- Ventidius
B- Cleopatra
C- Antony
D- Octavia      
The correct answer is (A)
وينظر الى رجل غريب وصوله الى الاسكندرية. Alexas يعترف هذا غريبا كما ........ ،
A-Ventidius
B-كليوباترا
C-أنتوني
D-اوكتافيا
الجواب الصحيح هو (أ)








